



الرقم : 1451 / 106 / 2023

التاريخ : 20 / 12 / 2023

الموافق : 7 / جمادى الاخر / 1445

تعميم Circular

رقم (137) No

Honorable Members of the ASE

Good Greetings,

Following to our Circular No. (29) dated 23/3/2022, regarding the transfer of trading of TRANSPORT& INVESTMENT BARTER (NAQL) Company's shares to the Unlisted Securities Market (OTC), and since the General Assembly of the mentioned company approved the audited annual financial statements for the year 2021 in its extraordinary meeting held on 17/8/2023, and since the mentioned company has provided the ASE with the required subsequent financial statements, and by virtue of the provisions of Article (16) of "Directives of Listing Securities on the ASE", and Article (10/A) of the Directives of the Over-The-Counter Market.

Kindly note that trading in the above mentioned company's shares will be cancelled from the OTC market and resumed in the second market with a floated opening price as of Thursday 21/12/2023.

Best Regards,

مازن نجيب الوثائفي/ المدير التنفيذي

Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

CC: - Jordan Securities Commission.

- Securities Depository Center.

- Operations Department.

- TRANSPORT& INVESTMENT BARTER COMPANY

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين
تحية طيبة وبعد،

لاحقاً لتعميمنا رقم (29) تاريخ 2022/3/23 بخصوص نقل التداول بأسهم شركة المقايضة للنقل والاستثمار (NAQL) إلى سوق الأوراق المالية غير المدرجة (OTC)، وفي ضوء مصادقة الهيئة العامة للشركة المذكورة في اجتماعها غير العادي المنعقد بتاريخ 2023/8/17 على البيانات المالية المدققة لعام 2021 وتزويد البورصة بالبيانات المالية المطلوبة اللاحقة، واستناداً لأحكام المادة (16) من تعليمات ادراج الأوراق المالية في بورصة عمان، وأحكام المادة (10/أ) من تعليمات سوق الأوراق المالية غير المدرجة.

أرجو إعلامكم بأنه سيتم إلغاء التداول بأسهم الشركة المذكورة أعلاه من سوق الأوراق المالية غير المدرجة (OTC)، وإعادة التداول بأسهمها في السوق الثاني في البورصة بسعر افتتاحي معوم اعتباراً من صباح يوم الخميس الموافق 2023/12/21.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

* نسخة - هيئة الأوراق المالية.

- مركز إيداع الأوراق المالية.

- دائرة العمليات.

- شركة المقايضة للنقل والاستثمار.